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صادق بوقی: بادیگارد علی پروین شدم/ مربی تیم ملی میگفت اگر ۶ نفر مثل تو داشتم ایران را
فتح میکردم

 دوشنبه ۱۱ دی ۱۴۰۲ - ۰۷:۴۱ شناسه خبـر : ۱۲۹۲۴۴

چهره سرشناس گیلانی که بهواسطه حرکات موزون، خوانندگی و موسیقیاش شهرتی حتی فراتر از مرزهای 
 کشورمان پیدا کرد و به صادق بوقی معروف شده، تاکید میکند طرفدار پرسپولیس است.

انتشار فیلمی از رقص و آوازخوانی یک پیرمرد در بازار ماهی رشت، او را به یک چهره سرشناس و بینالمللی تبدیل کرد

طوری که بسیاری از چهرههای کشورمان واکنش مثبتی به حرکات او نشان دادند و حتی برخی مقامات سیاسی هم در

موردش صحبت کردند. این پیرمرد خوشزبان و خوشبرخورد گیلانی که صادق متجدد نام دارد، در اصل یکی از اعضای

خانواده ورزش استان گیلان محسوب میشود و سالها به عنوان لیدر و بوقچی در کنار تیمهای گیلانی به ویژه رشتی

حضور داشت. آقا صادق که به صادق بوقی معروف است، در گفتوگوی اختصاصی با خبرورزشی پیرامون سوابق ورزشی

خود با ما حرف زد و به نکات بسیار جالبی هم اشاره کرد.
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پس از انتشار فیلم موسیقی و آواز خواندن شما در جامعه، شهرت و محبوبیت بسیار زیادی پیدا کردید اما قبل از آن هم در

میان ورزشکاران گیلانی کاملا شناخته شده بودید. از سوابق ورزشی خودتان برای ما میگویید؟

 من از اولین روزی که سپیدرود رشت تاسیس شد به عنوان مشوق در کنار این تیم بودم و همراه با مرحوم غلامرضا صومی

یاور سپیدرود بودیم. از سال ۱۳۵۳ کنار سپیدرود هستم. البته فقط سپیدرود نبود بلکه پگاه و داماش را هم همیشه در

استادیوم تشویق میکردم و کنارشان بودم. یادش بخیر در دهه ۶۰ که لیگ قدس برگزار میشد هم کنار منتخب گیلان

بودم و حتی با این تیم به مسافرت هم میرفتم. با همه ورزشکاران غیرفوتبالی گیلان رفیقم و در مراسمات و مسابقاتشان

شرکت میکنم.

با توجه به سوابقی که به آن اشاره کردید، حتما با مرحوم سیروس قایقران هم رابطه بسیار خوبی داشتید.

 بله بله آقا. خدا رحمتش کند. واقعا مرد بود واقعا بینظیر بود. دهه ۶۰ و در زمان جنگ ما نمیتوانستیم با هواپیما به اهواز

برویم و باید با اتوبوس راهی خوزستان میشدیم. یادش بخیر مرحوم سیروس قایقران میگفت اگر صادق با ما به سفر

نیاید، من هم نمیروم! با هم مینشستیم داخل اتوبوس و تا آنجا در کنار تیم همه با هم خوش و خرم میرفتیم. در مقطعی

هم من راننده کارخانه مرحوم ایرج زهرابی بودم؛ روحش شاد باشد. ایشان من را میفرستاد تا آقا غفور جهانی و مرحوم

سیروس قایقران را سر تمرین بیاورم...

پس با بزرگان ملوان مانند بهمن صالحنیا و محمد احمدزاده هم رابطه خوبی داشتید؟

 بله بله خیلی. آقای صالحنیا که انشااالله همیشه سلامت باشد، در مقطعی مربی تیم ملی هم شد و دستیار مرحوم دهداری

بود. بهمنخان به من میگفت اگر ۶ نفر مثل تو داشتم ایران را فتح میکردم. محمد احمدزاده هم فوتبالیست بسیار

خوبی بود یکی از بهترین مهاجمان تاریخ فوتبال ایران بود. نادر عزتاللهی هم خیلی خوب بود؛ پدر همین سعید عزتاللهی

که الان بازیکن تیم ملی است.

به سوابق خودتان و طرفداری از سپیدرود اشاره کردید. سپیدرود در فوتبال ما به عنوان شعبه گیلانی پرسپولیس

شناخته میشود خودتان هم پرسپولیسی هستید؟

 بله من یک پرسپولیسی اصیل هستم. البته استقلالیها هم همیشه برایم محترم بودند و احترامشان را نگه میدارم. وقتی

پرسپولیس در تهران بازی داشت و همین آقای علی پروین بازیکنش بود من به تهران میآمدم و همراه با مرحوم محمد

بوقی او و پرسپولیس را تشویق میکردیم. در مورد علی آقای پروین یک خاطره بسیار جذاب دیگر هم دارم. وقتی مرحوم

غلامرضا صومی به رحمت خدا رفت، علی آقا معرفت به خرج داد و به رسم ادب در مراسم ایشان حضور پیدا کرد. از

آنجایی که من با ایشان رابطه بسیار خوبی داشتم، در مراسم کنار هم بودیم و من به جهت اینکه خدای نکرده مشکلی

برای این مرد بزرگ پیش نیاید، کنارش ایستاده بودم و آنجا نقش بادیگارد را برای پروین ایفا کردم. خوشبختانه در تمام
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مراسم و پس از پایان آن کوچکترین مشکلی هم برای علی پروین ایجاد نشد.

البته ناصر حجازی اسطوره فقید استقلال هم در مقطعی به رشت آمد و هدایت استقلال این شهر را بر عهده گرفت. با

ایشان هم برخورد داشتید؟

 بله در آن مقطع خدابیامرز آقای زهرابی مدیرعامل باشگاه بود و من به احترام ایشان و همچنین ناصرخان حجازی چند

بار سر تمرینات استقلال رفتم. حجازی همیشه برایم عزیز بود .

ظاهرا با علی دایی هم در ارتباط بودید؟

 بله علی دایی افتخار فوتبال ایران است. ایشان هر وقت رشت میآمد فقط ماهی سفید میخورد (می خندد)

اگر قرار باشد چند بازیکن را به عنوان بهترینهای تاریخ فوتبال ایران معرفی کنید به چه کسانی اشاره میکنید؟

 قبل از هر چیز بگویم که سیروس قایقران عزیز حسابش با بقیه جداست. اصلا آقا سیروس را باید کنار بگذاریم چون

همیشه در قلب من جا دارد. جدا از قایقران، به نظرم علی دایی فوقالعاده بود. مهدی مهدویکیا هم خیلی ارزشمند بود

من و مهدویکیا باهم نان و نمک خوردهایم. یک بازیکن هم بود به نام حمیدرضا منصوری که اهل گیلان است. بازیکن

بسیار خوب و سرعتی بود اما متاسفانه در فوتبال ما به حقش نرسید. آقای رسول حقدوست و حسین مشکین زرع و امیر

افتخاری، محمدرضا شیتفر و سیدعلی محمدی و مرحوم مهرداد هوشنگی از بازیکنان خوب سپیدرود بودند. تا یادم

نرفته بگویم که سیدمهدی رحمتی هم بچه بسیار خوب و با معرفتی است.

با توجه به علاقهای که به مرحوم سیروس قایقران دارید، حتما روز تشییع ایشان یکی از تلخترین روزهای زندگی شما

محسوب میشود. درست است؟

 وای وای نگو. واقعا روز بسیار تلخی بود. لطفا اصلا من را یاد آن روز نینداز چون واقعا بغض میکنم و منقلب میشوم.

روحش شاد باشد خیلی با معرفت بود.

بعد از انتشار فیلم شما در فضای مجازی آیا از فوتبالیها هم کسی با شما تماس گرفت؟

 محمد حبیبی دروازهبان اسبق ملوان زنگ زد. غفور جهانی و بچههای قدیمی تیم سپیدرود هم تماس گرفتند. شاید

باورتان نشود ولی فوتبالیهایی که در خارج از ایران هستند هم با من تماس گرفتند. دست همه آنها درد نکند.
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انتهای پیام/
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